
Persbericht  

 

SP Stadskanaal tegen gebruik pesticiden 

Wet gewasbeschermingsmiddelen  

In 2016 is het besluit gewasbeschermingsmiddelen en biociden gewijzigd. Dit heeft ervoor gezorgd 

dat het professioneel gebruik van pesticiden door gemeenten verboden werd. Afgelopen november 

heeft de rechter besloten dat dit verbod geen wettelijke grondslag heeft en daardoor niet langer 

geldig is. Het wordt hierdoor mogelijk voor gemeenten om weer pesticiden te gaan gebruiken.  

De SP Stadskanaal heeft na aanleiding van deze berichtgeving een motie geschreven en ingediend 

tegen het gebruik van pesticiden. Deze motie is mede ingediend door de PVDA en gesteund door 

Gemeentebelangen Stadskanaal en D’66.  

College tegen verbod op gebruik pesticiden 

De vraag van de SP aan het college van Stadskanaal; “Hoe gaan wij in de toekomst om met het 

gebruik van pesticiden; gaan we deze weer toestaan of blijven we onkruid bestrijden zoals wij dat nu 

doen zonder het gebruik van pesticiden. Het college van Stadskanaal geeft aan niet voornemens te 

zijn om direct weer over te stappen op het gebruik van pesticiden. Maar geeft ook aan; “Gezien de 

huidige financiële positie niet te kunnen garanderen dat er nooit meer pesticiden gebruikt gaan 

worden” 

SP tegen pesticiden 

SP Stadskanaal vindt het gebruik van pesticiden verwerpelijk omdat het gebruik van deze middelen 

slecht is voor de menselijke gezondheid en het de natuur en het milieu ernstige schade toebrengt. 

 “We doen het al een aantal jaren zonder het gebruik van deze middelen, gaan we dan puur om 

financiële redenen terug naar het gebruik van dusdanige schadelijke middelen. 

Het welzijn van mensen en dieren en het geen schade toebrengen aan onze directe leefomgeving is 

voor ons een stuk belangrijker. We moeten daar waar mogelijk verduurzamen en zeker niet voor de 

gemakkelijkste weg kiezen wanneer het aankomt op gezondheid en milieu.” Joelle Maxime Ham (SP) 

 


